



8D7N Cuba The Pearl of the Caribbean

色彩古巴 加勒比海的明珠

PRIVATE
TOUR

2 TO GO

T/C: GA - 8HAVC | Updated : Jun 2024





Day 1: Arrive Havana (HAV)

抵达哈瓦那

On arrival at José Martí International Airport, transfer to Havana hotel check in and rest

抵达何塞·马蒂国际机场后，将有代表迎接您并送往酒店办理入住手续。

Day 2: Havana City

哈瓦那

After breakfast, proceed to city tour of the modern, metropolitan and old Havana. Visit the museum of the city "Palacio de los Capitanes Generales" the former official residence of the governors (Captains General) of Havana. Follow by San Francisco de Asis square, Old Square, the Arms Square and the Cathedral Square. Visit to Havana Club Rum Museum, chance to experience the rum-making process first hand, as well as an insight into the origins of Cubas most popular spirit. *(if Havana Club Rum Museum closed will be replaced by "Conde de Villanueva"). Visit to Colon Cemetery, here is a guide to its stories, secrets, and symbolism.

早餐后，前往现代大都市和古老集合于一体的哈瓦那城市观光。参观城市博物馆“Palacio de los Capitanes Generales”，这是哈瓦那总督（Captains General）的前官邸。随后前往旧金山德亚西斯广场、老广场、武器广场和大教堂广场。参观哈瓦那俱乐部朗姆酒博物馆，在此有机会亲身体会朗姆酒的制作过程，并深入了解古巴最受欢迎烈酒的起源。*（如果哈瓦那俱乐部朗姆酒博物馆关闭，将由“Conde de Villanueva”取代）。参观科隆公墓，在这能探索关于古巴的故事、秘密和象征意义的指南。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早、午、晚餐





Day 3: Havana – Las Terrazas – Soroa – Havana

哈瓦那 - 拉斯特拉萨斯 - 索罗阿 - 哈瓦那

After breakfast, depart to “Las Terrazas” Touristic Complex, exploring lush forest, crashing waterfalls, natural pools, local wildlife & coffee plantations, offers you a unique environment in connecting with nature. You may enjoy panoramic view of Las Terrazas community, visiting the coffee house (La Casa de Maria). Stroll down the banks of San Juan River. Depart to Soroa. Visit Castillo de las Nubes to enjoy a beautiful view of the region and visit to the Orchidarium and the waterfalls, one of the marvels of Cuba. It is located in the heart of a lush tropical forest, with trees reaching 35 meters in height.

早餐后，前往“Las Terrazas”旅游综合休闲中心，探索茂密的森林、奔腾的瀑布、天然泳池、当地野生动物和咖啡种植园，为您提供一个与大自然接触的独特环境。您可以在咖啡馆（La Casa de Maria）欣赏拉斯特拉萨斯（Las Terrazas）社区的全景，沿着圣胡安河岸漫步欣赏翠绿的景色。出发前往索罗阿。参观 Castillo de las Nubes 同时欣赏该地区的美丽景色。参观兰花馆和瀑布，这是古巴的奇迹之一，它位于郁郁葱葱的热带森林中心，树木高达 35 米。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早、午、晚餐

Day 4: Havana

哈瓦那

After breakfast, Hemingway 's tour with visit to Hemingway’s Museum in San Francisco de Paula, housed in Finca Vigía where the great American writer lived. Visit to Cojimar and El Morro Castle, construction commenced in 1539 and finished in 1790; during those 250 years, El Morro went from a promontory mounted with a cannon to a six-level fortress designed to unnerve attackers approaching from the sea. Lunch at the Terrace of Ambos Mundos hotel in Old Havana. Transfer to Old Havana for free time to walk and explore the city by night.

早餐后，前往海明威游览，参观位于圣弗朗西斯科德保拉的海明威博物馆，该博物馆位于这位伟大的美国作家居住的 Finca Vigía。参观科希马尔和埃尔莫罗城堡，1539 年开工，1790 年完工；在这 250 年里，El Morro 从一个装有大炮的海角变成了一个六层的堡垒，旨在吓退从海上逼近的攻击者。在哈瓦那旧城的 Ambos Mundos 酒店露台享用午餐。转移到哈瓦那老城，自由活动，晚上步行探索这座城市。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早、午、晚餐



Che Guevara Mausoleum

Day 5: Havana – Santa Clara – Sancti-Spiritus

哈瓦那 - 圣克拉拉 - 圣斯皮里图斯省

After breakfast, depart to Montemar National Park, visit to Fiesta Campesina, and the Crocodile Breeding Farm. Transfer to Santa Clara, visit to Revolution Square "Ernesto Che Guevara" and Che Guevara Mausoleum (closed on every Monday). Enjoy your free time at Central Park to walk and explore the city.

早餐后前往蒙特马尔国家公园，参观 Fiesta Campesina、鳄鱼养殖场等景点。乘车前往圣克拉拉，参观革命广场“埃内斯托·切·格瓦拉”和切·格瓦拉陵墓（每周一闭馆）。在中央公园停留，步行和探索这座城市。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早、午、晚餐

Day 6: Sancti-Spiritus – Trinidad

圣斯皮里图斯省 - 特立尼达

After breakfast, proceed to sightseeing tour of Sancti Spiritus, visiting Yayabo bridge, Serafin Sanchez Park, Camejo Square and Iglesia Parroquial Mayor which is one of Cuba's oldest and most well-preserved churches. Depart to Trinidad, on the way stop in Manaca Iznaga Farm (tower) and the Sugar Mills Valley. Enjoy leisure time at the colonial part to walk and explore the city by night.

早餐后，前往圣斯皮里图斯观光，参观 Yayabo 桥、Serafin Sanchez 公园、Camejo 广场和古巴最古老、保存最完好的教堂之一的 Iglesia Parroquial Mayor。启程前往特立尼达，途中在 Manaca Iznaga 农场和 Sugar Mills Valley 停留。在殖民地地区享受休闲时光，在夜间散步和探索这座城市。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早、午、晚餐



Day 7: Trinidad

特立尼达

After breakfast, join for city walking tour, visit to the city Museum "Palacio Cantero", you could step up the watch tower that enable you to see all of surrounding area of the town, rooftops and many more. Visit to "La Canchanchara Bar" charming place with typical live music going on basically whole day long and delicious Cuban cocktails (*cocktail included*). Enjoy own free time for last minutes shopping.

早餐后，参加城市徒步之旅，参观城市博物馆“坎特罗宫”，登上瞭望塔，可以看到小镇周边的一切，全市面貌等等。参观“La Canchanchara 酒吧”，这是古巴著名的酒吧之一，有典型的现场音乐表演，基本上一整天都在表演，还有闻名的古巴鸡尾酒（包括鸡尾酒），让游客能充分的感受到古巴是结合色彩与音乐的旅游天堂。过后享受空闲时间。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早、午、晚餐



CANCHÁNCHARA

THE ORIGINAL CUBAN COCKTAIL



Day 8: Trinidad – Cienfuegos – Varadero – Havana

特立尼达 - 西恩富戈斯 - 巴拉德罗

After breakfast, depart to Cienfuegos, walking tour to boulevard and visit to Tomas Terry Theater. Built between 1887 and 1889 to honor Venezuelan industrialist Tomás Terry, the 950-seat auditorium is embellished with Carrara marble, hand-carved Cuban hardwoods and whimsical ceiling frescoes. Stroll along Central Park until transfer to airport for flight departure.

早餐后前往西恩富戈斯，步行游览林荫大道并参观托马斯特里剧院。这是为纪念委内瑞拉实业家托马斯·特里而建于1887年至1889年间，拥有950个座位的礼堂装饰有卡拉拉大理石、手工雕刻的古巴硬木和异想天开的天花板壁画。沿着中央公园漫步，直到送往机场。

Meals: Breakfast

用餐：早



Sequence of itinerary subject to arrangement

* All photo just for illustration only*

Hotel	Traveling Period: Jan 2024 – Nov 2024 [Low Season]			
	Ground Arrangement – MYR (Per Person)			
	Twin Sharing			
	GV 2	GV 4	GV 7	Single Supplement
3* + 4* star or similar	RM 15,588	RM 10,588	RM 8,288	RM 1,300

Hotel Name (3* + 4* star or similar)	City	No of Night
Armadores De Santander	Havana	4
Rancho Hatuey	Sancti Spíritus	1
Brisas Rinidad del Mar	Trinidad	2

Remarks:

- 1) **Private Tour** Min. GV.2 per booking with English speaking guide.
- 2) Please ensure your flight schedule tallies with our tour schedule. Any missed flight will not be refunded.
- 3) Non-refundable deposit of **RM 3,000/Pax** upon booking confirmation. Full payment must be made 45 days before departure.
- 4) **7 Nights' 3*+4* Accommodations** with daily Breakfast, lunch and dinner as per itinerary.
(Basic Hotel with clean, neat and good environment, consider good hotel in town)
- 5) All airport transfers as per above itinerary
- 6) Peak seasons surcharge applies.
- 7) Compulsory **Tipping** for Driver and Guide **RM580** /per Tour /per pax.
- 8) Coach using MPV type of car for 3 pax and above.
- 9) Travel insurance required to enter Cuba. / <https://www.cuba.travel/en/useful-information/health-and-security-in-cuba>
- 10) **Visa** not required for Malaysian passport holder.
- 11) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
- 12) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- 13) Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any). * Hotel check in time 15.00 – onwards. Check out time 11.00.
- 14) **Child twin share** = child with extra bed = adult twin share fare: 100% of adult fare (Twin Share),
Child no bed = 85% from Adult Twin Share fare.
- 15) **Time different Malaysia is 12 hours ahead of Cuba - Currency CUP** - Cuban Peso or credit card are widely accepted
- 16) No services has been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation.

For Enquiry, please check the: <https://www.goldendestinations.com>

